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18. september 2017.

Kl. 18:00—21:00 incl. spisning.

Ungdomshuset, Grønnegade 40, 5600 Faaborg.

U ngdomsskolebestyrelsen
Bo L. Petersen, Ib Ingildsen, Tina Ellegaard, Flemming
Sørensen, Emil Stærkjær, Thomas Thornhøj, Keld
Andersen, Lars Mosgaard, Susanne Sommer

Gæster
Mia Hovgaard Pedersen, Søren Dirch, Henrik Karup

Thomas Thornhøj,
Marie Rohde deltog i stedet.
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[Afdeling]

Punkt 421 Budgetforhandlingerne ved Bo l. Petersen
Orientering om første runde budgetforhandlinger
Er Ungdomsskolens projekter med i den videre budgetdrøftelse
Er de ungeslUngdomsradets forslag med
Høringssvar indsendt.

Bo orienterede:
De forslag Ungdomsskolen har sendt ind, er fortsat i spil.
Positive tilkendegivelser fra politikerne.
Høringssvar er indsendt til budgetbehandling.
Der har været afholdt en Temadrøftelse mellem KB og Ungdomsråd,
hvor man talte om demokratiet.

Punkt 422 Ungdomsskoleloven er ændret, og nye vedtægter skal drøftes
ved Susanne Sommer
Forandring af Ungdomsskoleloven
Nuværende styrelsesvedtægter. Se bilag 1
Forslag til kommende vedtægter fremlægges. Se bilag 2
Hvad sker der efter valget
De nyvalgte skal huske at have suppleanter

Susanne gennemgik forslag til vedtægter.
§1
Medlemmer til Ungdomsskolehestyrelsen udpeges af KB blandt de
opstillede kandidater, 3- 5 repræsentanter fra organisationer.
Der ønskes tydeligere beskrivelse af kandidater. Eks. hvis vi er så
uheldige at der ikke er nogen der stiller op, hvad gør man så?
Der ønskes tilføjet, at der annonceres i de lokale aviser, at man ønsker
kandidater til Ungdomsskolehestyrelsen, så man sikrer alles
muligheder for at stille op til bestyrelsen.
*2
Elevrepræsentanterne vælges for I år ad gangen.
Der vælges 2 stedfortrædere for elevrepræsentanterne.
Fristen for kandidater er 20. januar, og bestyrelsen indstiller
kandidater til KB ved førstkommende l)estyrelseslfløde herefter.

Beslutning
Styrelsesvedtægten rettes til og udsendes.

Punkt 423. l)røftelse af Faaborg-Midtfyn Ungdomsskoles visioner
strategier og mål
Formål Ungdomsskoleloven ved Susanne Sommer
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Børne- Ungepolitikken i FMK ved Susanne Sommer [Afdelingi

Udviklingsstrategien i FMK ved Susanne Sommer
Ungestrategien — betragtninger over mødet på Polymeren ved Thomas
Tornhøj og Emil Kærgaard
De unges visioner i ungdomsrådet ved Thomas Tornhøj og Emil Kærgaard
De unge ungdomsskolemedarbejders visioner ved SØren Birch
Ledelsens visioner ved Susanne Sommer
Koordinatorernes visioner ved Lars Mosgaard
MED-udvalgets medarbejdersides visioner ved Keld Andersen
Generelle bestyrelsesvisioner ved Bo L. Petersen
Det videre arbejde ved Bo L. Petersen

Kommentarer
Susanne orienterede.

Beslutning
Input fra medarbejdere og Ungdomsradet, behandles i MED-udvalg og
derefter forelægges bestyrelsen.

Punkt 424 Traktorkt~rekort ved Mia II. Pedersen
Drøftelse af muligheden for at oprette traktorkØrekorthold i
ungdomsskoleregi i sæson 17/18. Det er et udgifttungt tiltag, hvor
omkostningen pr elev er 5.000 kr. og der er krav om, at eleven selv stiller
traktor med vogn til radighed.
Hvis eleven f. eks. skal betale 1.000 1cr., vil et hold med 5 elever koste
20.000 kr.

Kommentarer

Beslutning:
Vi henviser til kørelærer, og det undersøges yderligere hvilke
muligheder der er.

Punkt 425 Orientering ved alle
Formanden
Intet at bemærke

.

Ungdomsskoleinspektøren
• Sidste sæson Elevtal: cpr.tal 2.306/ holdtal 4.653
• Elevtal nuværende sæson: cpr.tal 1.011/ holdtal 1.226
• 75 års fødselsdag; udsat til næste år, og bliver til Ung i FMK.
• Ny delegationsplan; Orienteret om det nye gode samarbejde.
• Skatersamarbejde; udlånt en bus, så de kan køre ud i landet på andre

skaterbaner.
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• Kvalitetssamtale; [Atdelingj

Administrativ souschef
• Ny besparelse
• Budgetopfølgning: forbrugspct. Pr.3 1.08.17 63,57% vejledende

forbrugspct. 66,67% bilag udleveres
• Fravær: Pr. 3 1.08.17 Fraværspct. 1,7 og FMKs fraværspct. 5,8%
• PR: Orienterede om skole-PR.
• Post: intet
• Brochure fremlægges

Pædagogisk souschef
• SSP — der har været hotspots
• Heltidsundervisningen — orienterede om at tilbuddet skal være så

bredt som muligt.
• M2-analysen anviser Heden-Vantinge skole, vi har sendt høringssvar

på at Bangsbo vil være mere relevant.
• 2-sprogsundervisningen herunder evaluering af modtageklasser,

Er på Lejrskole netop nu.
Kursus med Udvikling af praksis og trivsel for de tre områder.

• Tilbud til de 18-25-årige 2-sprogede, vi er i skarp konkurrence med
VUC.
Vi er godkendt af SU-styrelsen.
P.g.a. personaleudskiftning i Jobcentret afventer vi aflclaring.

Afdelingsleder
• Klubberne:

Det går godt med indmeldelserne p.t. er der tilmeldt 372, det er 100
flere end sidste år pa samme tid.
M2-analysen: Gislevklubben og Ringeklubben kan blive ramt, vi har
indsendt høringssvar.

Kommunalbestyrelsesrepræsentanterne
• Det står på valg og Budget 2018.

Repræsentanterne for organisationer med interesse for ungdomsarbejdet
Tina orienterede om et afholdt trafikmøde, om hvordan vi kan
få transporten til at virke i kommunen. Der bliver nedsat
arbejdsgrupper, hvor man kan melde sig på. Ungdomsrådet
opfordres til at deltage. Der kom mange gode ideer. Referatet
sendes videre.
Opfordring til at bruge Teletaxa.
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Medarbejderrepræsentanterne [Afdeling]

• Fra MED-udvalget

• Trivselsundersøgelsen ved Keld Andersen
Vi startede året med et seminar, som Henrik får ros for.
Trivselsundersogelsen er i gang, der er 25 spørgsmål, som man skal
svare pa.
Alle MED-udvalgsmedlemmer i FMK har været til et interview, som
handlede om hvordan koncernledelsesændringerne oplevedes af
medarbejderne.
Godt høringssvar på m2-analysen, som vil sælge Søagerskolen.

Elevrepræsentanterne
• Status på Ungdomsrådets samarbejde med Kulturzonen

Der er mange aktører i Kulturzonen for børn fra 6 år og opefter,
hvilket gør det vanskeligt at skabe et miljø for unge.
Svært at komme ind og få indflydelse, og blive betragtet som
ligeværdig aktør.
Man ønsker en afklaring af hvad huset skal bruges til?
Hvad er formalet? Hvem bestemmer over huset, og hvilke aktiviteter
har førsteprioritet.
Man har en oplevelse af at samarbejdet om Kulturzonen med
Ungdomsrådet fungerer darligt.
Orientering om resultat af mødet fredag den 22.09.17 til bestyrelsen.
Det anbefales at Ungdomsradet deltager i mødet fredag på baggrund
af det fremlagte.

• Gennemførte aktiviteter
• Kommende aktiviteter

Plan udsendes til bestyrelse.
• Status på Falsetten

Intet nyt — er fortsat i dialog med kulturafdelingen.

Punkt 426. Evt, ved formanden

Kommende møder.
Onsdag den 29. november kI.18.

Punkt 427. Godkendelse af mødereferat ved formanden

Beslutn ing: Ç(/j /
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